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Vezměte, prosíme, na vědomí, že text článku odpovídá platné právní úpravě ke dni publikace.

Firmy zvažují odchod z lóží Sazka Areny
Dva týdny po hokejovém šampionátu čeká moderní Sazka Arena podle Mladé fronty Dnes zatím
marně na další návštěvníky. Některým firmám, které si v hale pronajaly drahé a luxusní lóže, proto
už dochází trpělivost a chtějí dokonce odejít, píše.

"Vzhledem k tomu, že Sazka doposud nepředložila nabídku dalšího programu v aréně, vážně
uvažujeme o vypovězení nájemní smlouvy," cituje například mluvčí společnosti Čepro Alenu
Čechovou.

Netrpělivost má podle MfD jednoduchý důvod. Firmy totiž za roční pronájem skyboxu platí 3,7
milionu korun, což je zhruba 10.000 denně. "Aby pronájem skyboxu pro nás a naše obchodní
partnery měl vůbec nějaký smysl, musely by se v hale konat alespoň jedna až dvě akce týdně," cituje
mluvčího Unipetrolu Tomáše Zikmunda.

Sazka má však podle MfD zatím potvrzeny jen čtyři akce v červnu, a to tři koncerty a finále soutěže
Česko hledá SuperStar.

Aby hala vydělávala, sama loterijní společnost prý přiznává, že se tu musí každý týden konat tři akce,
které musí dohromady přilákat alespoň 20.000 diváků.

"Teď budeme těžko konkurovat podnikům pod širým nebem, ale od podzimu tu už bude jedna akce za
druhou," řekl MfD Jan Vala z firmy Bestsport, která halu provozuje.
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